

PROTOKOLL

Gjerstad Viltlags styremøte

Gjerstad viltlags styremøte nr. 3 - 2016/2017

Dag: Mandag 14. november 2016

Tid: kl. 19:00 - 21:35

Sted: Hos Lars Holte

Disse møtte: Lars Holte, Trond Inge Haugen, Odd Bakken, Frank Moland, Thomas Østerholt, Odvar Eikeland

Forfall: Olav Magnus Lunden.

1. Forberede evalueringsmøte for jakta 2016 (28.11.2016)
Trond Inge skal forberede noen foiler med hjorteviltforskriften for tildeling av hjortevilt etter §§18 og 19. Trond Inge skal sende ut innbydelse til alle jaktledere og samtidig etterspørre navn på storvaldsledere og ledere av grunneierlag.
2. Domene for Gjerstad viltlag
Vi må få en overtagelse av domene for Gjerstad viltlag (det er tidligere leder som styrer det nå).
3. Jaktlederkurs
Se på muligheten til å arrangere et jaktlederkurs.
4. Merking av hjort
Thomas har hatt kontakt med Øyvind Froland for muligheter med merking av hjort. Det er ikke noen planer om merking av hjort i år, så det må vi komme tilbake til ved en senere anledning.
5. Eventuelt
Ingenting.

Neste styremøte: Mandag, 12.12., kl.19.00 hos Lars Holte

Ref. Odd Bakken